

Title (en)
HEATING ELEMENT.

Title (de)
HEIZELEMENT.

Title (fr)
ELEMENT CHAUFFANT.

Publication
EP 0218705 A1 19870422 (EN)

Application
EP 86902769 A 19860415

Priority
• AU PH013985 A 19850415
• AU PH117185 A 19850624

Abstract (en)
[origin: WO8606241A1] An electrical heating element is manufactured by applying an electrically insulating refractory layer (15) to a thermally conductive body (10) by plasma flame spraying, then applying an element track (20) to a surface of the coated body by plasma flame spraying a mixture of the refractory material and a resistive heating material using a mask (19). A final layer (21) of a refractory material is then applied over the entire region of the element track, excepting contact areas which terminate said track.

Abstract (fr)
Élément chauffant électrique fabriqué par application d'une couche réfractaire (15) électro-isolante à un corps thermoconducteur (10) par projection à la flamme de plasma et par application ultérieure d'une piste d'éléments (20) sur une surface du corps enduit par projection à la flamme de plasma d'un mélange du matériau réfractaire et d'un matériau chauffant résistant utilisant un masque (19). Une couche finale (21) de matériau réfractaire est ensuite appliquée sur toute la région de la piste d'éléments, à l'exception des zones de contact qui terminent ladite piste.

IPC 1-7
H05B 3/10; H05B 3/68

IPC 8 full level
H05B 3/10 (2006.01); H05B 3/68 (2006.01)

CPC (source: EP)
H05B 3/10 (2013.01); H05B 3/688 (2013.01)

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH DE FR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)
WO 8606241 A1 19861023; EP 0218705 A1 19870422; EP 0218705 A4 19870730

DOCDB simple family (application)
AU 8600099 W 19860415; EP 86902769 A 19860415